Bla kugle er pindekugle... Sort kugle er frispiller og lzegges ind!
Spaergsmal 4. november 2014

Hej Herluf og resten af regeludvalget:

Bla kugle ligger foran bue 13 og er pa vej til at blive frispiller. Sort kugle ligger mellem bue
13 og 14 og er pa vej til at blive frispiller. Bla skyder sin kugle gennem bue 13 og i samme
slag (bueslaget) rammer den sort kugle som gar gennem bue 14 og ud af banen. Men i
samme slag (bueslaget) rammer bla kugle start/slutpinden.

Hvad er status for bla?

Arvid Meaersk.

Svar 11. november 2014:

DGI Krocket — Regeludvalget

Regeludvalget har behandlet spgrgsmalet fra Arvid Meersk. Et

enigt udvalg er kommet til felgende afgarelse:

Bla kugle er pindekugle og starter ved bue 8 naeste gang den har tur.

Sort kugle er frispiller og laegges ind.

Grundlaget for afgaerelsen er:

Bla kugle: Det fremgar af § 5 stk.10 a2 "Pinden ma ikke rammes i slaget, som bue 14
passeres med.

"Rammes pinden, er kuglen pindekugle og skal begynde ved bue 8”.

Sort kugle: Det fremgar af § 5 stk.2 at "En medspillers kugle kan pindekugles....”.
Sort kugle lzegges ind, da den ikke straffes for bla’s "fejlslag”.

Med venlig hilsen

Regeludvalget

Carl Ejnar Friis Lyngsg, formand
Herluf Rasmussen, udvalgsmedliem
Tommy Risum, udvalgsmediem



